
Seniorschack Stockholm SrS

Styrelsemöte 4/2023

Plats:

Salongerna, Ringvägen 9

Tid:

Onsdag 18/4 klockan 16.00

Närvarande:

Dan Israel, Ordförande

Lars-Erik Åberg

Anders Flärdh

Lennart B Johansson

1. Mötets Öppnande

Dan Israel öppnade mötet.

2. Val av mötesfunktionärer

Lennart B Johansson valdes till mötessekreterare. Lars-Erik Åberg valdes till justeringsman.

3. Mötets beslutsförhet.

Med 4 styrelsemedlemmar närvarande är mötet beslutsmässigt.

4. Justering av föregående protokoll.

Protokollet upplästes och godkändes.

5. Fastställande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

6. Genomgång av SrS ekonomiska situation.

Kassör Anders Flärdh gick igenom ekonomin och nämnde bl.a. att vi fått 19 nya medlemmar

genom samarbetet med PRO Södermalm.

7. Våravslutningen.

Betonades att vi uppmärksamma förstalagets framgångar i Stockholms serien under

prisutdelningen som skulle ske som en del i vårfesten. Dan Israel ska hålla minnestal över

Helge Wademark som oväntat gick bort nyligen.



8. Aktiviteter

Föreläsningsverksamheten har varit mycket populär under våren. Både på Rio där Björn

Löwgren hållit i trådarna och på Salongerna där P-O Hesselborn varit ansvarig. När

Stormästaren Ferdinand Hellers kom och berättade och visade partier från Stolz, Ståhlberg

och Lundins karriärer blev det rekordstort intresse med över 25 deltagare.

Nybörjargrupperna på tisdagar återupptas i slutet av augusti. Stort intresse under våren.

Onsdagsturneringen under onsdagar har fungerat bra.

Torsdagsturneringen har varit mycket händelserik i både positiv och negativ mening. Positivt

med stort deltagande och spännande partier. Negativt med vissa disciplinstörningar där vi

nog ska strama upp reglerna inför höstens tävling. Det gäller framför allt när man inte kan

spela partierna på avsedd dag eller avsedd hängpartidag. Vi kommer att ha en ordentlig

regelgenomgång innan första ronden i höstturneringen och styrelsen ser inga hinder att ta

disciplinärenden till Stockholms Schackförbund.

Lag DM och Stockholmsserien (Allsvenskan div 4 och 5) har varit väldigt framgångsrikt för oss

under spelåret 2022/2023. Frågan är om vi ska försöka starta med fler lag. Vi får undersöka

intresset för det.

Verksamheten på Rio har fungerat bra , men vi ska marknadsföra Rio som spellokal mer. Det

är ibland få deltagare där och skulle kunna bli fler.

I början av maj åker ett lag från SrS till Göteborg för att spela mot våra kamrater bland

Göteborgs seniorer. Det är ett utmärkt initiativ av främst Björn Löwgren.

9. Rapporter

Anders Flärdh visade och gick igenom ekonomin i vår förening.

10. Övriga frågor

Dan Israel informerade om Hälsodag på Stockholms Stadion 6 september där SrS bör kunna

presentera sig.

11. Nästa möte

10 augusti klockan 1500.

Om det ska vara ett fysiskt möte eller via Zoom bestäms innan dess.

Vid protokollet Justeras

Lennart B Johansson Lars-Erik Åberg




